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את שיעוותו  מעשים  יעשו  האם  היא  השאלה  בעיני.  משמעותיים  לא  הסקרים  שלום:  זכי  פרופ’ 

הבחירות בצורה כזאת שאחד הצדדים לא יקבל את התוצאות. אני מתכוון למעשי מרמה, זיופים.

זו שאלת השאלות שעל הפרק כרגע.

אני מחזיק בדעה שבסוף הכל תלוי בנו. אם נציג דעה מגובשת ומאוחדת ונפגין עוצמה, הממשל

האמריקאי ילך איתנו ולא משנה מי עומד בראשו.

מצליח, אמין,  ברית  בן  עליך האם את  ואינטרס. מסתכלים  כוח  מכריע  פרגמטיים.  כולם  בסוף 

שווה, האם אתה יוצר התרעה כלפי השכנים שלך. אלו השאלות שישאל כל ממשל שייבחר. אם

נצליח נהיה על הגובה, אם לא – אנחנו בבעיה.

הראיון התקיים ברדיו קול חי, בתאריך 05.11.2024.

https://www.misgavins.org/shalom-the-polls-are-not-significant/

